
 
 
 

 
 

Kraków, 27 października 2021 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 prof. Jacek Majchrowski 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w imieniu mieszkańców Bronowic zwracam się z pytaniami odnośnie planowanego od 
wielu lat parku przy dawnym motelu Krak, w okolicy ul. Wizjonerów: 

 

1. Do kiedy dokładnie jest ważne pozwolenie na budowę, wydane celem budowy 
parku? Jakie dokładnie działki obejmuje i kiedy zostało wydane? 

2. Dlaczego do tej pory Zarząd Zieleni Miejskiej nie rozpoczął prac budowlanych? 

3. Czy mieszkańcy mogą liczyć na umieszczenie zadania w Budżecie Miasta na 
przyszły rok? Apeluję o takie działanie ze strony UMK. 

4. Czy może Pan zlecić przeprowadzanie jakichkolwiek prac budowlanych jeszcze w 
tym roku budżetowym, aby utrzymać w mocy posiadane pozwolenie na budowę? 

5. Czy prawdą jest opinia krążąca wśród mieszkańców, że przez środek parku ma 
być poprowadzona droga dojazdowa do osiedla przy ul. Wizjonerów? Proszę o 
szczegółowe informacje w tej sprawie. 

6. Czy Pan Prezydent prowadzi jakiekolwiek rozmowy z kurią lub innym podmiotem 
celem odsprzedania części terenów pod budowę w tym miejscu kaplicy/kościoła? 

7. Czy wobec działek, na których planowana jest budowa parku zostały zgłoszone 
jakiekolwiek roszczenia osób trzecich? 

8. Czy wobec braku środków można podzielić realizację budowy parku na etapy? 

 

     Z poważaniem, 

 /-/ Łukasz Maślona 


